
PROTOKOLL nr 16

vid sammanträde den 30/10 1979
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Gustaf Douglas, ordf.,
Harry Holmberg,
Reine Gustafsson,
Kaj Alm,
Rolf Theblin,
Sture Danielsson, 
Lennart Öberg

från kansliet: Einar Wikberg.

Förhindrade: Suzanne Dettner/Mathiasson,
Hans Troedsson,
Knut-Uno Törnqvist, 
Bengt Broberg, 
Rudolf Walldén

§ 146: Fotbollsärenden:

Inför det förestående årsmötet i fo tbollssektionen 
diskuterades på basis av diverse rykten och "påhopp" i mass
media hur det stundande mötet skulle utformas på ett för 
föreningen gynnsamt sätt.

Sedan ÖS vid ett tidigare möte ställt sig enig 
till att Hans Troedsson skulle omväljas i styrelsen hade en 
aktion gjorts för att Gustaf Douglas som en medlande faktor 
i "maktstriden" (massmedias ordval) skulle föreslås som ord
förande.

Att uppgiften om Douglas kandidatur kommit till offentlig
heten, innan ÖS i sammanträdesform varit informerad om detta 
förslag till läsning i en infekterad fråga, betecknades som 
något olyckligt utan att dock någon ville ifrågasätta läsningen 
som annat än den i dagsläget enda möjliga. Douglas meddelade 
att han i händelse av inval i sektionsstyrelsen lämnar uppdraget 
som ÖS-ordförande.

Inför fotbollsårsmötet drev Douglas den linjen, att 
ingen ledamot i den nuvarande sektionsstyrelsen finge framstå 
som förlorare, varför omval framstod som bästa lösningen på 
alla poster.
§ 147: Återtagen avsägelse:

Meddelade Harry Holmberg att han i den nu uppståndna 
situationen är beredd att återta sin avsägelse till omval vid års
mötet den 19/11. Härför uttalade Douglas sitt erkännande.

(forts.)
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§ 148: Uppvaktningar:

Anmäldes Följande högtidsdagar för ÖS-uppvaktning:

Ingvar Norén, mångårig ÖS-ledamot och revisor, 70 år 
30.10. Med förhinder för övriga ÖS uppdrogs åt Liliequist 
att alliera sig med annan DIF-ledare att svara för uppvakt
ningen i sällskap med blommor och annan present.

Lennart Johansson, AIK:s ordförande, 50 år 5.11. För
ordades uppvaktning från ÖS tillsammans med fotbolls- och 
ishockeyledare. För ÖS anmälde sig Gustaf Douglas, Kaj Alm, 
Reine Gustafsson (ev.), Rolf Theblin och Karl Liliequist, 
vilken senare samordnar uppvaktningen med fotboll och 
ishockey kl. 12.30 på Råsunda. Som present beslöts över
lämna 1 ex. av "silverhästskon" med gravyr jämte blomster
kvast. Sekreteraren tar fram materialet. 

i

§ 149: Årsberättelsen:

Förelåg av Einar Wikberg utarbetad ekonomisk verk
samhetsberättelse (bilägges dagens protokoll). Pr den 30/6 
visar resultaträkningen ett underskott på kr. 225.000:- på 
en total omsättning av 11 milj. 685.000 kronor. Med detta 
som bakgrund har Gustaf Douglas inför årsmötet utarbetat 
ett "förord" till den ekonomiska rapporten med vissa för
slag hur verksamheten i fortsättningen måste bli föremål 
för en hårdare granskning från Överstyrelsen vad gäller 
ishockeyns och fotbollens ekonomiska planering för att und
vika en katastrof. (Bilaga till dagens protokoll).

Ordföranden berörde även den idrottsliga verksam
hetsberättelsen och ifrågasatte om den såsom hittills skall 
vara en sekreterarens med personlig färg gjord årsrevy 
eller vara en mera formell styrelsens redogörelse. Till 
sitt "försvar" framhöll sekreteraren att han övertagit en 
tradition från tidigare sekreterare i föreningen att års
berättelsen utformas på sätt som skett men att han var 
beredd låta styrelsen i gemen ta över författarskapet. Något 
förslag till ändring av traditionen framfördes ej.

§ 150: Förslag till stipendiat nr 2:

Från fotbollssektionen förelåg ansökan till Fritids
avdelningen i kommunen att Ulla Bjerkhauq måtte tilldelas 
ett av 1979 års stipendier och att ÖS skall tillstyrka denna 
ansökan. Beslöts att liksom i ansökan från konståkningssek
tionen för Gunnar Sigurdsson som stipendiekandidat till
styrka även Ulla Bjerkhaug som välmeriterad kandidat.

Justeras: Vid protokollet:

(Gustaf Douglas) (Karl Liliequist)


